



Styrelsemöte protokoll

Plats: Geoexpen, Luleå tekniska universitet
Tid: måndag den 17 mars 2013 kl. 12.00

Närvarande:

Jesper Dalgren, Alfred Tolvtin, Melinda Winnige, Harald Börestam, Albin Nilsson, Daniela Backlund, Axel Flodin Vacher, Josef Persson

Adjungerade:

Inga adjungeringar gjordes

§1 Mötets öppnande

Ordförande Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

§2 Formalia

a Val av mötesordförande

Harald Börestam valdes till mötesordförande.

b Val av mötessekreterare

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

c Val av justerare

Alfred Tolvtin valdes till mötesjusterare.

d Adjungeringar

Inga adjungeringar gjordes.

e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.
Styrelsen beslutade



att lägga protokollet för 2014-03-11 till handlingarna.



§3 Föregående vecka

a Ordförande

Harald har varit på Ordfrad, Uptakten och varit ordförande på sektionsmötet.

b Vice ordförande

Ej närvarande.

c Arbetsmarknadskontakt

Alfred har varit på Uptakten och deltagit på sektionsmötet.

d Medlemskontakt

Daniela har varit på sektionsmötet.

e PR-info

Melinda har varit på Uptakten och på sektionsmötet.

f Kassör

Ej närvarande.

g UBS

Jesper har suttit i expen, varit på UBS-råd, deltagit i Väg och Vattens programråd samt varit på Uptakten.

h Vice UBS

Albin har varit på UBS-råd och på sektionsmötet.

i Sekreterare

Josef har skrivit protokoll, suttit i expen, varit sekreterare på sektionsmötet samt varit på Uptakten.

j Studentskyddsombud

Axel har varit på sektionsmöte och Uptakten samt suttit i expen.



§4 Sittlista

Expen hålls stängd eftersom det är tenta-P.

§5 Minimässan

Vi har fått tag på en som är intresserad. Vi kan höra med repet om de vill stå med vid vårt bord och representera den sociala biten av Geo. Mari mejlade till sektionsföreningarna om att de kan vara med, vi kommer inte samla att behöva samla dem.

§6 Rep-kläder

Hoodiesarna är på gång. De kan komma nån gång nästa vecka.

§7 Domän

Vi har fått in en blanket om att ändra ägarinformation för Geosektionens domän eftersom Anna inte längre vill stå som ägare för den. Kan vi skriva över det på sektionen? Om det skrivs på organisationen kan det hända att kassören automatiskt blir ansvarig. Det viktiga är dock att det finns någon som står som kontaktperson. Kan vi fixa det via en g-mail som är vidarebefodrad till styret-mejlen?

§8 Vårmiddagen

Vi bör ha ett gyckel på vårmiddagen. Kanske en tävling mellan lärare eller lärare mot elever. En ananas, godiskaktus eller liknande som pris.

§9 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§10 Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 24 mars kl. 12.00 i Geoexpen.



§11 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

Harald Börestam, mötesordförande

Josef Persson, mötessekreterare

Alfred Tolvtin, justerare